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Vážení občané, 

přiblížil se závěr roku 2016 a v tomto předvánočním čase, 

době Adventu, bývá také zvykem bilancovat, co nám 

přineslo uplynulé období. Někteří jsou spokojeni, jiní 

méně, ale myslím si, že téměř všichni už se těší, že 

v klidu oslaví Vánoce. 

     Začátek letošního roku se pro nás nevyvíjel příznivě. 

Hned 4. ledna jsme obdrželi informaci, že nezískáme 

dotaci na Revitalizaci území v celkové výši 6.124.000 Kč. 

Přes veškerou snahu se nám nepodařilo výše uvedenou 

částku z žádných zdrojů získat. Proto jsme museli 

přistoupit k vyřízení dlouhodobého úvěru u KB a tím 

obec finančně zatížit a omezit veškeré investice. To byl 

také hlavní důvod, proč došlo ke změně ve vedení obce.  

     Dlouhodobé spory mezi školskou radou a ředitelem 

školy dospěly tak daleko, že ředitel školy na svou funkci 

ke dni 31. 8. 2016 rezignoval. Pro školní rok 2016 – 2017 

nastoupila nová ředitelka Mgr. Hana Výchopňová, která 

je současně také ředitelkou ZŠ Zděchov. 

     O všem dění jste díky našemu šéfredaktorovi 

Radomíru Dolanskému podrobně informováni 

 

 

prostřednictvím čtvrtletníku Janovské listy a na 

internetových stránkách obce. 

Jsem velmi rád, že obec přes všechna negativa stále žije. 

Udržují se tradice jako kácení máje, vodění barana, pořádá 

se košt slivovice, cyklozávody, volejbalové turnaje, čaje o 

páté, které se staly velmi populární. 

     Velmi aktivně pracují turisté a zejména mladí hasiči. 

Jsem velmi rád, že se v obci stále rozvíjí sportovní a 

kulturní život. To všechno by nebylo, kdyby se v obci 

nenašli občané, kteří všechno vymyslí a také zrealizují. 

Zejména jim patří velký obdiv a poděkování. Poděkování 

patří také Radomíru Dolanskému, který téměř všechny 

tyto akce dokumentuje a přes internet a tisk předává široké 

veřejnosti. 

Co nás čeká v nejbližším období? 

     Při podání žádosti do 2. kola Operačního programu 

životního prostředí na akci Stabilizace sesuvu Janová – 

Snozek jsme byli úspěšní a dle vysoutěžené částky 

5.084.769 Kč by 85% bylo hrazeno Ministerstvem 

životního prostředí, tj. 4.322.053 Kč. K tomu 500.000 Kč 

slíbená dotace Zlínského kraje a spoluúčast obce by pak 

činila 262.716 Kč. Tato akce by se měla začít realizovat 

v dubnu 2017. 

     Závěrem bych chtěl poděkovat všem zastupitelům a 

pracovníkům obecního úřadu za jejich dosavadní práci. 

Taktéž všem složkám, které spolupracují s obecním 

úřadem a podílejí se na tom, aby občané Janové byli 

spokojeni. 

Vážení spoluobčané, 

dovolte, abych jménem svým i jménem zastupitelů obce 

popřál, aby tyto vánoční svátky byly u vás 

naplněnéradostí, štěstím, štědrostí a láskou v kruhu vašich 

nejbližších. Do nového roku 2017 přeji všem pevné zdraví 

a osobní i pracovní úspěchy. 

   Jan Machalec, starosta obce Janová 

 

JANOVÁ ZPÍVALA KOLEDY 
Ve středu 14. 12. 2016 se občané Janové již podruhé 

připojili k akci Valašského deníku Česko zpívá koledy. 

Poněvadž jarmark ani zpívání koled nepořádalo Sdružení 

janovských rodičů, což byly doposud akce z jejich 

repertoáru, převzali žezlo pořadatelství opět místní hasiči 

za pomoci maminek, tatínků a přátel SDH Janová. 

     Hasičská mládež vyrobila vánoční dárečky, které 

občanům nabídla ke koupi na minijarmarku v hasičské 

zbrojnici. K zahřátí byl připravený čaj a pro dospělé 

kvalitní svařené víno. Komu vyhládlo, našel v nabídce i 

klobásy na grilu. Prostě nejen zpěvem byl v tento den živ 

návštěvník podvečerního setkání. 

SVÁTEČNÍ SLOVO STAROSTY 
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Ještě před vrcholným číslem akce přišly občanům 

zazpívat děti ze školky a ze školy. Možná jich nebylo 

tolik, jako v minulosti, ale přišli alespoň ti, kterým jde o 

hezký zážitek, aniž by přemýšleli nad hloupostmi, kdo má 

takový či onaký názor na dění v obci. 

     Každé z dětí si prožilo svoji chvíli slávy, kdy 

jednotlivě zpívalo do mikrofonu, takže mělo svoje vlastní 

sólo. To byl tedy zážitek. Každá písnička byla odměněna 

velkým potleskem přibližně padesáti nadšených lidiček. 

     Malé děti pak s několika písničkami vystřídala 

hasičská mládež, které předzpívávala Klárka Katrušáková 

dnes již v hasičském družstvu žen. Vystoupení 

doprovázela hrou na nástroj na Valašsku poněkud 

nezvyklý, na ukulele. Takže i když chumelilo, zněly před 

obecním úřadem havajské zvuky. 

     Přiblížila se šestá hodina, hodina zpěvu koled. 

Přítomní dostali od velitele hasičů Ríši Machalce zpěvník 

s texty koled vybraných Valašským deníkem. Před pěvce 

 

 

  

pěvce předstoupil zpěvák v naší obci nejpovolanější, 

Štěpán Pospíšil. Mladý muž, který obec dlouhodobě 

reprezentuje úspěchy ve zpěvu valašských lidových 

písní. 

     Nálada byla vskutku sváteční, protože při zpěvu 

padal sníh, a tak po několika letech obrázky opět 

trošičku připomínaly Ladovu zimu. 

      text a foto: Radomír Dolanský 

 

ZÁPIS 28. ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE JANOVÁ 

DNE 21. 9. 2016 
(bez kontroly a jazykových úprav redakce) 

Bod 1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Janová bylo zahájeno 

v 17:00 hodin. Starosta obce konstatoval, že zasedání 

bylo řádně svoláno. Dále konstatoval, že přítomno je 9 

členů zastupitelstva,  zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Ověřovateli zápisu byli starostou obce navrženi  

Bronislav Soukup a Richard Machalec,  zapisovatelem 

zápisu starosta obce navrhl Taťánu Hradovou. 

Návrh usnesení 287/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

určuje ověřovateli zápisu Bronislava Soukupa a 

Richarda Machalce , zapisovatelem Taťánu Hradovou. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 287/0116 bylo schváleno. 

Schválení programu: 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v 

souladu s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a 

v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  

Návrh usnesení 288/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje zveřejněný  program zasedání. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 288/0116 bylo schváleno. 

Kontrola usnesení: 

Usnesení 285/116 – Návrh manželů Řepkových týkající 

se snížení rychlosti v úseku obydlené části u hlavní 

silnice trvá. 

Usnesení 286/116 – Výpověď pojistné smlouvy majetku 

obce u ČSOB – splněno, výpověď sepsána a odeslána. 

Návrh usnesení č. 289/0116: Zastupitelstvo obce 

Janová  bere na vědomí Kontrolu usnesení. 

Bod 2 - Rozpočtové opatření č. 9 

Starosta obce podrobně seznámil zastupitele s 

rozpočtovým opatřením č. 9.  

Návrh usnesení 290/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje rozpočtové opatření č. 9. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 290/0116 bylo schváleno. 

Bod 3 – Informace o ZŠ a MŠ Janová  

Nově jmenovaná ředitelka školy Mgr. Hana 

Vychopňová seznámila podrobně zastupitele se situací 

v ZŠ a MŠ Janová s tím, že navrhuje vzhledem 

k náročnosti skloubení vedení dvou základních škol ( 

Janová a Zděchov) vyhlášení v měsíci říjnu tohoto roku 

výběrové řízení na nového ředitele ZŠ a MŠ Janová. 

Návrh usnesení 291/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí  informace o ZŠ a MŠ Janová a 

pověřuje starostu obce k vyhlášení výběrového řízení 
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pokračování ze strany 2 

na nového ředitele ZŠ a MŠ Janová v  měsíci říjnu. 

Bod 4 – Výběrové řízení na nákupového hasičského 

auta 

Místostarosta zastupitele seznámil zastupitele s průběhem  

nákupu nového hasičského auta. Bylo obesláno šest firem 

jako zhotovitelů nového hasičského auta. V průběhu 

příštího týdne proběhne výběrové řízení. Komise pro 

výběrové řízení bude v zastoupení starosty Jana Machalce, 

místostarosty Richarda Machalce a zastupitele Aleše 

Olšáka. 

Návrh usnesení 292/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí informaci místostarosty o průběhu nákupu 

nového hasičského auta a pověřuje starostu sepsáním 

smlouvy na dodávku nového hasičského auta na základě 

nejvýhodnější nabídky. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 292/0116 bylo schváleno. 

Bod 5 – Informace o sesuvu Snozek a zajištění příkazní 

smlouvy na přípravu a průběh výběrového řízení 

Starosta obce informoval zastupitele o stavu žádosti 

týkající se sesuvu Snozek, která úspěšně prošla a obec 

bude moci žádat o dotaci na zpevnění dané lokality.   

Návrh usnesení 293/0116: Zastupitelstvo obce Janová  

pověřuje starostu na zajištění příkazní smlouvy a  

přípravu a průběh výběrového řízení  akce „ Sesuv 

Snozek“. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 293/0116 bylo schváleno. 

Bod 6 – Žádost o odkoupení pozemku p.č. 2942 

Starosta obce předložil zastupitelům žádost pana 

Vladimíra Zezuly o odkoupení obecního pozemku p.č. 

2942 o výměře 25m2.  

Návrh usnesení 294/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje záměr obce o prodeji pozemku p.č. 2942 o 

výměře 25m2.  

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 294/0116 bylo schváleno. 

Bod 7 – Žádost o odkoupení pozemku p.č. 1067/6  
Starosta obce předložil zastupitelům žádost pana Radima 

Hrušky o odkoupení obecního pozemku č.p. 1067/6 o 

výměře 2895m2 orná půda. 

Návrh usnesení 295/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje záměr obce o prodeji pozemku p.č. 1067/6 o 

výměře 2895m2 orná půda.     

Výsledek hlasování: Pro 0, Proti 9, Zdrželi se 0  

Usnesení č. 295/0116 nebylo schváleno. 

Bod 8 – Zpráva kontrolního výboru 

Předseda kontrolního výboru Dalibor Bartík seznámil 

zastupitele s výsledky kontrolního výboru.  

1. Reklamace ze strany občanů týkající se hlavní 

komunikace, kde při dešti stéká přes propadlé 

obrubníky dešťová voda do dvorů. 

Fotodokumentace pana Šimoníka přiložena. 

Doporučeno občanům podat stížnost na 

Ředitelství silnic  Zlínského kraje a zároveň 

doporučuje zastupitelstvu pověřit starostu obce 

sepsáním stejné stížnosti ze strany obce. 

2. Řešení dodržování rychlosti v obci -  členové KV 

byli informováni o probíhajících aktivitách ze 

strany obce 

 

3. Dodělávky a opravy po kanalizaci v obci – dešťová 

voda před domy Djoriče, Chrousta a Beny neodtéká.  

4. U  Restaurace u Hromadů není správně osazen kryt od 

kanálu a KV pověřuje starostu k zajištění nápravy ze 

strany firmy, která práce prováděla.  

Paní Halašová upozornila zastupitele na vodu, která stéká 

v Hořensku od Čaníků a kanály, které by měly být 

v Hořensku v cestě osazeny, jsou vedle u silnice. 

Návrh usnesení 296/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí zprávu Kontrolního výboru a pověřuje 

starostu sepsáním reklamace na Ředitelství silnic 

Zlínského kraje týkající se propadlých obrubníků u hlavní 

silnice a tím způsobenými problémy se zatopením dvorů 

při dešťových srážkách. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 296/0116 bylo schváleno. 

Bod 9 - Různé 

Zastupitel Bronislav Soukup upozornil na výpadky 

veřejného osvětlení v obci. Starosta sdělil zastupitelům, že 

příčinou je s velkou pravděpodobností rozvaděč, který 

bude nutné vyměnit. Zároveň bude potřeba kontrola a 

nátěr světel veřejného osvětlení. 

Zastupitel Aleš Olšák upozornil na chybějící dopravní 

značku  „ Dej přednost v jízdě „  u mostu, kterou bude 

muset obec znovu zakoupit.  

Žádost z Diakonie o příspěvek ve výši 749,-Kč na služby 

od 10.7. do 31.12.2016 pro paní Chudějovou ( která tyto 

služby nevyužívá)  

Návrh usnesení 297/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí žádost Diakonie o příspěvek pro paní 

Chudějovou ve výši 749,-Kč. 

 

ZÁPIS 29. ZASTUPITELSTVA OBCE 

JANOVÁ KONANÉHO DNE 26. 10. 2016  
(bez kontroly a jazykových úprav redakce) 

Bod 1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Janová bylo zahájeno 

v 17:00 hodin. Starosta obce konstatoval, že zasedání bylo 

řádně svoláno. Dále konstatoval, že přítomno je 7 členů 

zastupitelstva,  zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Omluveni Jana Halašová a Bronislav Soukup. 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Ověřovateli zápisu byli starostou obce navrženi  Dalibor 

Bartík a Aleš Olšák,  zapisovatelem zápisu starosta obce 

navrhl Taťánu Hradovou. 

Návrh usnesení 298/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

určuje ověřovateli zápisu Dalibora Bartíka a Aleše 

Olšáka , zapisovatelem Taťánu Hradovou. 

Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 298/0116 bylo schváleno. 

Schválení programu: 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v 

souladu s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v 

souladu s informací zveřejněnou na úřední desce, doplnil o 

bod č. 8 Žádost o zřízení věcného břemene a požádal o 

přesunutí bodu č. 4 na bod č. 2. 

Návrh usnesení 299/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje zveřejněný  a doplněný program zasedání. 

Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 

 



 

Usnesení č. 299/0116 bylo schváleno. 

Kontrola usnesení: 

Usnesení 292/0116 – Zastupitelstvo pověřuje starostu 

sepsáním smlouvy na dodávku nového hasičského auta 

na základě nejvýhodnější nabídky – splněno. 

Usnesení 293/0116 – Zastupitelstvo obce Janová  

pověřuje starostu na zajištění příkazní smlouvy a  

přípravu a průběh výběrového řízení  akce „ Sesuv 

Snozek“ – splněno. 

Usnesení 206/0116 – Předán doporučený dopis na 

Ředitelství silnic zlínského kraje ohledně stékání vody 

do dvorů a oslovena firma Mobiko na odstranění 

nedostatků – splněno. 

Usnesení 285/0116 - Návrh manželů Řepkových 

týkající se snížení rychlosti v úseku obydlené části u 

hlavní silnice – zaslán dopis na Policii ČR – trvá. 

Návrh usnesení č. 300/0116: Zastupitelstvo obce 

Janová  bere na vědomí Kontrolu usnesení. 

Bod 2 – Informace o Základní a mateřské škole 

Janová a školské radě 

Ředitelka ZŠ a MŠ Janová  Mgr. Hana Výchopňová  

předložila zpracované písemné vyjádření týkající se 

historie fungování ZŠ a MŠ Janová v letech, kdy zde 

působil jako ředitel školy Mgr. Michal Lucbauer, tj. od 

srpna roku 2011 až do své rezignace a to ke dni 

31.8.2016. Je zde popsán sled událostí, dle kterého je 

možné posoudit důvody a příčiny, proč je ZŠ a MŠ 

Janová dnes v této nezáviděníhodné situaci  Ve zprávě 

jsou dále popsány  kroky od data 4.8.2016, kdy byla 

telefonicky starostou obce Janová oslovena Mgr. Hana 

Výchopňová s žádostí, zda by nevypomohla „ rozjet “ 

v  základní škole  školní rok 2016/2017,než bude 

vyhlášen konkurz na nového ředitele ZŠ a MŠ Janová, 

až po 21.9.2016, kdy na Zasedání zastupitelstva 

informuje přítomné o předávání školy a současné 

situaci ve škole. Prohlášení Mgr. Hany Výchopňové 

obdrželi všichni zde přítomní zastupitelé 

k prostudování.  

 

Dále byli zastupitelé informováni ze strany ředitelky 

školy o současné situaci v ZŠ a MŠ Janová. ( počet 

žáků navštěvující Základní i Mateřskou školu, 

uspořádané akce pro děti, zdravotní vyšetření dětí a 

plánované akce pro děti).  

Ve zprávě je dále uváděno několik možností  úprav 

pracovních úvazků  provozních zaměstnanců školy, se 

kterými ředitelka školy bude danou  záležitost řešit 

v následujících dnech. U pedagogických pracovníků 

úpravy úvazků již proběhly na začátku školního roku. 

 

Fungování školy v budoucích letech bude znamenat 

větší investice do zařízení školy, jelikož v posledních 

5-ti letech škola investovala hlavně do informatiky 

nikoliv do zařízení ( lavice, tabule, atd.) a nevyužila 

možnosti čerpat dotace. Pro fungování školy je taktéž 

důležitý počet žáků, kteří budou školu navštěvovat.  

Náklady na nejbližší roky odhadem činí 800.000  – 

900.000,-Kč.  

Je tedy na zvážení zastupitelstva a jeho rozhodnutí, zda 

bude zřizovatel schopen tuto částku investovat  do 

základní školy nebo dojde k přestěhování mateřské 

 

školy do budovy základní školy a bude vyhlášeno 

výběrové řízení na ředitele mateřské školy. 

 

Účetní obce paní Kotrlová Miroslava vznesla dotaz na 

paní ředitelku ohledně Výkazu zisků a ztrát k 30.6. 2016 a 

Výkazu zisků a ztrát k 30. 9. 2016, kdy mezi těmito dvěma 

obdobími je v Hlavní činnosti školy ztráta ve výši 276 

966,15 Kč. Na základě toho obec (pan starosta) požaduje 

po účetní školy p. Juřicové po zaúčtování přijetí mzdových 

prostředků z KÚ v měsíci říjnu, aby byl tento výkaz ZaZ 

vyhotoven a  

předán zřizovateli jak k rozvahovému dni 31.10.2016, tak 

30. 11. 2016, aby mohli zastupitelé být seznámeni, jak  

tato ztráta je ponížena a o kolik. Důvodem tohoto 

požadavku je fakt, že příspěvková organizace ke konci 

roku nesmí být ve ztrátě.  

 

Daniela Mikulcová se dotazovala na odstupné ( odměnu ) 

pro odstupujícího ředitele školy – bylo jí vysvětleno, že ze 

zákona po podání písemné rezignace ze strany 

odstupujícího ředitele a ukončení jeho působení ve funkci 

ředitele i učitele, má na toto nárok a zřizovatel je povinný 

částku vyplatit. 

 

První zasedání školské rady bylo svoláno ředitelkou školy 

dne 6.10.2016 dle školského zákona. Novou zástupkyní za 

rodiče a zároveň předsedkyní školské rady byla zvolena 

Marcela Sůvová. Ředitelka školy předložila školské radě 

k projednání  Výroční zprávu za školní rok 2015/2016 

zpracovanou ještě ředitelem Michalem Lucbauerem a 

Školní řád na rok 2016/2017 s drobnými úpravami 

k projednání a schválení školskou radou.  

Zpráva o zasedání školské rady a  návrhy ze strany 

ředitelky školy budou  veřejně dostupné jako příloha 

Zápisu 28. Zasedání zastupitelstva. 

Návrh usnesení 301/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí  informace o ZŠ a MŠ Janová a informace  

Daniely Mikulcové o  školské radě. 

Bod 3 – Pojištění majetku „ Pojišťovna ČSOB “  

Předkladatel obchodní zástupce ČSOB Pojišťovny Radim 

Varaja předložil zastupitelům návrh rozšířené pojistné 

smlouvy pojištění majetku. Vzhledem k tomu, že výpověď 

původní pojistné smlouvy byla zaevidovaná pojišťovnou 

ČSOB až 30.9.2016, není možné výpověď  smlouvy  

akceptovat v termínu k  8.11.2016. 

Návrh usnesení 302/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí  informace pana Radima Varaji týkající se 

pojištění majetku Pojišťovnou ČSOB.  

Bod 4 – Rozpočtové opatření č. 10 

Účetní obce paní Kotrlová podrobně seznámila zastupitele 

s rozpočtovým opatřením č.10.  

Návrh usnesení 303/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje rozpočtové opatření č. 10. 

Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 303/0116 bylo schváleno. 

Bod 5 – Prodej pozemku p.č. 2942 

Starosta obce předložil zastupitelům žádost pana 

Vladimíra Zezuly o odkoupení obecního pozemku 

p.č. 2942 o výměře 25m2 za cenu 75,-Kč/m2. 
Návrh usnesení 304/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje  prodej pozemku p.č. 2942 o výměře 25m2 
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za cenu 75,-Kč/m2 Vladimírovi Zezulovi. 

Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 304/0116 bylo schváleno. 

Bod 6 – Prodej pozemku p.č. 2837/1 
Starosta obce předložil zastupitelům žádost manželů Parákových 

o odkoupení obecního pozemku č.p. 2831/1 o výměře 

13m2.Cena stanovena na 75,-Kč/m2. 

Návrh usnesení 305/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje  prodej pozemku p.č. 2831/1 o výměře 13m2 

manželům Parákovým za cenu 75,-Kč/m2.   

Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0  

Usnesení č. 305/0116 bylo schváleno. 

Bod 7 – Směna pozemku 

Starosta obce informoval zastupitele o žádosti na směnu 

pozemků p.č.2812/3 a p.č. 2812/4. Pozemky č.p. 1007/5 a 

p.č. 2995 budou obci sloužit pro veřejnou komunikaci. 

 Návrh usnesení 306/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje směnu pozemků p.č.2812/3 a p.č.2812/4 za 

pozemky p.č. 1007/5 a p.č. 2995. 

Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 306/0116 bylo schváleno. 

Bod 8 – Uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí 

Starosta obce předložil zastupitelům Smlouvu o uzavření 

budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene a smlouvu o 

právu provést stavbu na parcele  č.p. 2827/2 a č.p. 1066/4 

ostatní plocha mezi obcí Janová a ČEZ Distribucí,a.s. 

 Návrh usnesení 307/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě  budoucí o zřízení 

věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu na 

parcele  č.p. 2827/2 a č.p. 1066/4 ostatní plocha mezi obcí 

Janová a ČEZ Distribucí,a.s. 

Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 307/0116 bylo schváleno. 

Bod 9 - Různé 

Starosta požádal zastupitele o reakce na zaslaný zápis ze 

strany zapisovatele v co nejkratším termínu, aby byl zápis 

včas vyvěšen na úřední desce. 

Vrak auta stojící na obecním pozemku – zjistit, jakým 

způsobem a zda vůbec je možné zlikvidovat tento vrak po 

zemřelém majiteli, který pravděpodobně nemá dědice. 

Aleš Olšák upozornil na skutečnost, že v Hořansku se 

komunikace drolí – starosta informoval, že tyto cesty se 

budou řešit příští rok tj.2017. 

Zastupitelé na základě informací týkajících 

dramatického snížení příspěvků na jednoho žáka z kraje , 

finančního zatížení obce pro udržení chodu školy a 

nízkého počtu dětí pro budoucí roky v základní škole 

zvažují  zrušení základní školy. 

 

ZÁPIS 30. ZASTUPITELSTVA OBCE 

JANOVÁ KONANÉHO DNE 16. 11. 2016 
(bez kontroly a jazykových úprav redakce) 

Bod 1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Janová bylo zahájeno 

v 17:00 hodin. Starosta obce konstatoval, že zasedání bylo 

řádně svoláno. Dále konstatoval, že přítomno je 8 členů 

zastupitelstva, zastupitelstvo je tímto usnášeníschopné. 

Omluveni ze zasedání  byla Taťána Hradová. 

Určení ověřovatelů a zapisovatele. 

Schválení programu: 

 

 

 Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v 

souladu s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v 

souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

Starosta navrhl doplnění programu o bod 8 Žádost o 

spoluúčasti na výstavbě , bod 9 Žádost o pronájem části 

pozemku a bod 10 Rezignace na člena zastupitelstva- 

hlasování Pro 8 ,Proti 0, Zdrželi se 0   

Návrh usnesení 308/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje doplněný program zasedání. 

Výsledek hlasování: Pro 8, Proti 0,  Zdrželi se 0 

Usnesení č. 308/0116 bylo schváleno. 

Volba ověřovatelů a zapisovatele 

Starosta  navrhl určit ověřovateli zápisu Danielu 

Mikulcovou a Karla Eliáše a  jako zapisovatele navrhl 

Richarda Machalce .  

Návrh usnesení 309 /0116: Zastupitelstvo obce Janová  

určuje ověřovateli zápisu  Danielu Mikulcovou a Karla 

Eliáše a zapisovatelem Richarda Machalce. 

Výsledek hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 309/0116 bylo schváleno. 

Kontrola usnesení z 29. zasedání zastupitelstva 

Všechny body usnesení - splněny 

Návrh usnesení č. 310/0116: Zastupitelstvo obce Janová  

bere na vědomí Kontrolu usnesení z 29. zasedání 

zastupitelstva 

Bod 2 – Informace o Základní a Mateřské škole 

Janová 

Ředitelka školy paní Mgr Hana Výchopňová 

informovala zastupitelstvo o finanční situaci školy, kde 

předpoklad deficitu ve státním rozpočtu je zatím okolo 

110.000 Kč. Tyto finance bude nutné  pokrýt z rozpočtu 

obce( na základě povolené výjimky z počtu žáků , na 

jejímž základě se obec současně zavazuje 

k dofinancování chybějících finančních prostředků). 

Finance z obecního rozpočtu vyčleněné na provoz školy 

pro rok 2016 budou navýšeny o 110 000 Kč, pokud 

nedojde k mimořádným výdajům. Výhled na rok 2017 

zatím nedokáži přesněji odhadnout, ale hrubý odhad je 

navýšení o 100 – 200 tisíc , uvádí paní ředitelka. 

. Na začátku školního roku byly sníženy úvazky 

pedagogických zaměstnanců na minimum a od ledna 

2017 budou sníženy úvazky některých provozních 

zaměstnanců což bude úspora za první polovinu roku až 

100 000 Kč. Paní ředitelka uvádí že bude velice ráda, 

když se obec pokusí školu zachránit i přes možné 

navýšení finančních prostředků. Bylo by potřeba, pokud 

to rozpočet obce dovolí postupné investice do vnitřního 

zařízení a tím zvýšení prestiže školy. 

Starosta obce uvedl, že bude  vypsáno výběrové řízení na 

post ředitele ZŠ a MŠ a otevírání obálek proběhne 

v první polovině ledna 2017. Tímto starosta vyjádřil  

podporu fungování ZŠ a MŠ pro další období. 

Návrh usnesení 311/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí zprávu ředitelky školy Mgr Hany 

Výchopňové 

Bod 3 – Rozpočtové opatření č. 11 

Účetní obce paní Kotrlová podrobně seznámila 

zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 11 

 

 



 

Bod 11 – Různé 
Zastupitelka Mikulcová seznámila zastupitele že na 

zasedání Školské rady dne 26.10. 2016 došlo ke schválení 

Výroční zprávy školy za rok 2015 – 2016 a nového 

Školního řádu na roky 2016 – 2017. 

Zastupitel Olšák připomenul že je za potřebí schválení 

Dlouhodobého plánu obce , který byl odložen z prvního 

pololetí 2016. Starosta přislíbil konzultaci s paní 

Sláčikovou, která pomáhala s vypracováním tohoto plánu. 
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Návrh usnesení 312/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje rozpočtové opatření č. 11. 

Výsledek hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 312/0116 bylo schváleno  

Bod 4 – Rozpočtový výhled na roky 2017 – 2019 

Účetní obce paní Kotrlová seznámila s rozpočtovým 

výhledem, který je v zásadách obcí. Rozpočtový výhled je 

zpracován pro roky 2017-2019.  

Návrh usnesení č. 313/0116 :Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje rozpočtový výhled na roky 2017 – 2019 

Výsledek hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 313/0116 bylo schváleno 

Bod 5 – Návrh rozpočtu na rok 2017 

Účetní obce paní Kotrlová předložila návrh rozpočtu na 

rok 2017 a zastupitelstvo s jeho obsahem podrobně 

seznámila. Návrh bude vyvěšen na úřední desce a 

v elektronické podobě po dobu 15 dnů k případnému 

doplnění. 

Návrh usnesení  314/0116: Zastupitelstvo obce Janová  

bere na vědomí návrh rozpočtu na rok 2017 

Bod 6 – Plán inventur obce 

Předkladatel starosta obce v souladu ustanovením  §29 a 

§30 zákona 563/1991 Sb. o účetnictví a řádné inventarizaci 

majetku k 31.12. Proto jmenuji do komise pro inventury 

k31.12. 2016 jako předsedu Dalibora Bártíka a členy Aleše 

Olšáka, Michala Tkáče a Miroslavu Kotrlovou. 

Návrh usnesení  315/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

schvaluje komisi pro plán inventur obce Janová na rok 

2016. 

Výsledek hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdrželi se 0  

Usnesení č. 315/0116 bylo schváleno. 

Bod 7 – Žádost o poskytnutí dotace  

Starosta obce předložil žádost Spolku na ochranu zvířat 

v Bartošovicích o poskytnutí dotace. 

Návrh usnesení 316/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí  

Bod 8 – Žádost o spoluúčasti na výstavbě 

Starosta obce předložil žádost paní Tkadlečkové o 

spoluúčast na výstavbě zasíťování pozemku k rodinnému 

domu. Starosta obce napíše dopis paní Tkadlečkové a 

vyzve ji ke spojení se sousedními vlastníky pozemků pro 

případný společný projekt. 

Návrh na usnesení 317/0116: Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí 

Bod 9 – Žádost o pronájem části pozemku 

Starosta obce seznámil zastupitele s žádostí firmy SYNOT 

TIP a.s. na pronájem části pozemku pč.924/7 na 

stavbu montované budovy kasina. Zastupitelé vyjádřili své 

názory a rozhodli se, že žádost berou na vědomí.  

Návrh usnesení 318/0116 Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí žádost firmy SYNOT TIP a.s. na 

pronájem části pozemku pč. 924/7. 

Bod 10 – Rezignace na člena zastupitelstva 

Starosta obce seznámil zastupitele s rezignací paní Mgr 

Jany Halašové na post zastupitele obce.  Paní Halašová 

vysvětlila rezignaci z důvodu pracovní vytíženosti při 

postupu na nové pracovní místo. Svou rezignaci podala 

k 16.11. 2016. Zastupitelstvo  bere rozhodnutí na vědomí. 

Návrh usnesení 319/0116 Zastupitelstvo obce Janová 

bere na vědomí rezignaci paní Mgr Jany Halašové na post 

zastupitele obce Janová. 

 

SDH JANOVÁ BUDE MÍT NOVÉ AUTO 
Po mnoha letech žádostí a opakovaných snah získat nové 

hasičské auto SDH Janová skutečně získá nový vůz. Na 

jeho získání se pracuje už řadu měsíců, ještě mnohem 

dříve než se obec dostala do svízelné ekonomické situace. 

     Ovšem bez finanční podpory státu a kraje by si SDH 

respektive obec pořízení nového hasičského vozu nemohla 

dovolit, jak se říká, ani ve snu. 

     Na koupi devítimístného hasičského automobilu Opel 

Movano DA – L1Z za vysoutěženou cenu 908.270 Kč od 

firmy MIKONA auto s.r.o. finančně přispěli: 

MINISTERSTVO VNITRA – 450.000 Kč 

ZLÍNSKÝ KRAJ – 300.000 Kč 
Zbývající část ve výši 158.270 Kč uhradí obec Janová. Za 

obec a SDH Janová tímto děkuje za podporu ministerstvu 

vnitra a Zlínskému kraji místostarosta obce Janová a 

velitel SDH Janová Richard Machalec. 

 

JANOVSKÉ SPORTOVNÍ HRY MEZI 

SVÁTKY NEBUDOU! 
HLEDÁ SE VHODNÝ TERMÍN 

Na základě žádosti předsedy TJ Tatran Janová Dušana 

Bazalky oznamuje redakce zpravodaje, že vzhledem 

k malému počtu volných dnů mezi Vánoci a Silvestrem 

sportovci v obvyklém termínu ruší konání Janovských 

sportovních her a prozatím hledají vhodný náhradní 

termín. 

        text: Radomír Dolanský 

 

O JANOVSKÉ ŠKOLE 
Letošní začátek školního roku v základní škole v Janové 

byl poznamenán řadou událostí posledních měsíců. Došlo 

k odchodu více jak poloviny žáků, kteří zde měli 

pokračovat v docházce, a ředitel školy k 31. srpnu 2016 

rezignoval na svou funkci. Ve velmi krátkém čase bylo 

nutné najít vhodného zástupce, který by pomohl zahájit 

školní rok 2016/2017. 

     Dne 4. srpna 2016 jsem byla oslovena panem starostou 

Machalcem, zda bych se na přechodnou dobu několika 

měsíců tohoto nelehkého úkolu ujala. Po pečlivém zvážení 

situace jsem nabídku přijala a přislíbila pomoc. 

Během několika dnů bylo potřeba zajistit mnoho 
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organizačních věcí. Doplnit chybějící učitele, zajistit 

potřebné učebnice, požádat o výjimku z počtu žáků na 

letošní školní rok, převzít školu a mnoho dalšího. Tyto 

organizační věci se při běžném chodu školy zajišťují již 

koncem předchozího školního roku. Přesto, že mi bývalý 

pan ředitel bránil až do 31. srpna v přístupu k jakýmkoliv 

informacím a dokumentaci školy, podařilo se 2. září nový 

školní rok zahájit.  

     V době převzetí se škola nacházela ve velmi špatné 

ekonomické situaci. V posledních měsících školního roku 

2015/2016 se o její chod pan ředitel Lucbauer už téměř 

nezajímal a došlo ke zbytečnému mrhání finančními 

prostředky. Proto bylo nutné provést hned na začátku 

školního roku velmi nepopulární opatření k zamezení 

dalšího plýtvání. 

     Od 1. září byly pedagogickým pracovníkům, kteří 

v současné době zajišťují výuku, sníženy pracovní úvazky 

na minimum. Stejné opatření se od 1. ledna 2017 dotkne i 

některých provozních zaměstnanců. Od tohoto kroku si 

slibuji částečnou úsporu finančních prostředků v novém 

kalendářním roce. Momentálně se také neplánují žádné 

větší výdaje investičního či neinvestičního charakteru, o 

kterých se začne uvažovat teprve ve chvíli, kdy bude 

dořešena budoucnost školy. 

     Všechna tato opatření se však ani v nejmenším 

nedotknou samotné výuky a kvality vzdělávání. 

Od začátku školního roku už uplynuly téměř čtyři měsíce, 

během nichž se o dalším fungování školy intenzivně 

jednalo s panem starostou a zastupiteli obce. Vedení školy 

i všichni zaměstnanci se snaží o zklidnění, zlepšení a 

stabilizaci situace. Výuka probíhá bez komplikací a pro 

děti docházející do MŠ i žáky ZŠ byla během podzimních 

měsíců uskutečněna řada pěkných akcí, o kterých se 

můžete dočíst na webových stránkách školy. 

     Podle posledních informací je v současné době 

vyhlášen konkurz na nového ředitele.  Moc bych přála 

všem rodičům, dětem, zaměstnancům a vůbec celé 

janovské veřejnosti, aby se podařilo získat pro školu 

ředitele zodpovědného a cílevědomého, který bude 

pokračovat v úsilí současného vedení a všech zaměstnanců 

o znovuzískání důvěry rodičů budoucích školáků.  

text: Mgr. Hana Výchopňová, pověřena řízením ZŠ a MŠ 

Janová 

 

ZÁVODY RYBÁŘSKÉHO SPOLKU 

JANOVÁ 
 

 



 

Rybářský spolek Janová se sice ještě nemůže chlubit 

dlouhou historií, ale hodin strávených při údržbě vodní 

nádrže nad Janovou by se určitě spočítalo na stovky. 

     Po práci přichází zábava a tu si místní rybáři osladili 

závody pro vlastní členy 24. září 2016. V tichém klání 

lovců s udicemi zvítězil Petr Olšák, druhé místo obsadil 

Martin Pacut a třetí místo vybojoval Pavel Olšák. 

     Příští ročník bude dle vyjádření místních rybářů 

rozšířen i o dětskou kategorii. Takže malí rybáři se již 

můžou těšit na rybolovnou soutěž v roce 2017. Díky 

patří sponzorům, obci Janová a potravinám Kotrlová. 

text: na základě informací Michala Tkáče napsal 

Radomír Dolanský 

 

PRVNÍ VÝROČÍ CYKLOKLUBU 
Čtvrteční odpoledne 17. 11. 2016 v pivovaru Valášek 

patřilo téměř třicítce členů Bicyklistického klubu 

janovských ogarů a cérek. Na 1. výročí se nejprve 

hodnotila letošní sezóna a opravdu bylo o čem hovořit.  

     Zvládli jsme první ročník závodů pro děti Janovský 

Snozek, pět společných výjezdů, osm členů BK zdolalo 

všech dvacet vrcholů v rámci VKV a pět borců se 

postavilo na start ve třech závodech, z toho jeden v 

zahraničí, kde se na krku houpaly medaile.  

     Modré dresy byly díky našim členům vidět na 

Slovensku, ale i v Maďarsku, Rakousku, Chorvatsku a 

Španělsku. Za tak krátkou dobu existence klubu byla 

naše činnost bohatá. Našim přáním je, ať nám to 

tak šlape i v příštím roce. 

     Členové byli seznámeni s plánem na rok 2017. Další 

potěšující zprávou bylo oznámení o zhotovení 

 

 

cyklokalhot tak, abychom byli kompletní i s dresem a 

mohli ve větší míře prezentovat naše sponzory, kteří nás 

podporují, za což jim patří velké poděkování.  

     Průběh celého společného sezení byl zpestřen 

videoprojekcí ze závodů a fotogalerií všech našich aktivit 

letošního roku. 

         text: Tomáš Ptáček, foto: cykloklub 

 

SOUTĚŽ TFA V JANOVÉ 
O soutěžích Toughest Firefighter Alive – nejtvrdší hasič 

přežije, slyšela janovská hasičská mládež doposud jen 

z doslechu, i když soutěží tohoto typu probíhá v letních 

měsících po republice celá řada. Tím nejznámějším 

podnikem na Valašsku je Vsacká liga TFA, kde si měří 

síly dospěláci z regionu. Poprvé v tomto roce vyzkoušel 

soutěž při vsetínském kole i Vítek Kopecký z Janové. 

     Obdobu silové soutěže si 22. 10. 2016 vyzkoušeli i 

mladší a starší žáci SDH Janová v místním sportovním 

areálu na trati dlouhé přibližně 350 metrů, kde je čekalo 

devět náročných úkolů. 

1. Přeskok přes bariéru 

2. Přenášení kanystrů 

3. Motání hadice 

4. Roztahování hadic a běh s proudnicí 

5. Překlápění pneumatiky 

6. Lezení pod překážkou 

7. Přenesení hasicího přístroje 

8. Tažení figuríny 

9. Stoupání do schodů 

Teprve po těchto úkolech následoval cíl. Soutěže se 
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Soutěže se zúčastnilo šest mladších žáků a osm starších, 

ale i dva nejmladší hasiči – čekatelé Pepík a Ríša. Do 

soutěže se nakonec přihlásily i ženy, kterých běželo sedm. 

Takže odpoledne slibovalo velmi zajímavou soutěž. 

     Pořadí si soutěžící vylosovali, aby se zabránilo 

dohadům, kdo kdy bude startovat. Původně se mělo 

soutěžit jednokolově, ale soutěž se natolik líbila, že se 

rozšířila na dvě kola. Všichni soutěžící běželi povinně 

v helmě a s opaskem, starší žáci a ženy ještě navíc se 

sekyrkou. Začal boj. 

     Nejmladší hasiči Pepík s Ríšou běželi za pomoci 

vedoucích, kteří byli nuceni po velikém přemlouvání 

trasu absolvovat také. A jak to všechno dopadlo? 

Starší žáci: 

1. místo Přemek Zmeškal 

2. místo Klára Goláňová 

3. místo Míša Eliášová 

Mladší žáci: 

1. místo Liduška Hromadová 

2. místo Verunka Sůvová 

3. místo Davídek Sůva 

Ti, kdo se umístili na bedně, získali diplomy a medaile, 

ale úplně všichni dostali za účast v ukrutném boji o 

pozice sladké odměny. Navíc, jak je mezi hasičkami – 

ženami zvykem, napekly slané i sladké, takže příjem 

kalorií pro vyčerpané hasičky a hasiče byl více než 

dostatečný. Takto někdy soutěže vypadají spíše jako 

rodinný piknik. Ale kdo tu dřinu nevyzkoušel, nikdy 
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nezjistí, jak po boji chutná. 

Pořadí ženy: 

1. místo Klárka Katrušáková 

2. místo Romana Hromadová 

3. místo Lucka Piskláková 

     No, a na závěr si všichni, společně s diváky opekli 

špekáčky. Smyslem závodů sice bylo soutěžení, ale určitě 

i samotné setkání, zábava a utužení hasičské party a 

oslava další, opět úspěšnější sezóny než byla předchozí. 

Vedoucí kroužku a SDH jako celek děkuje ženám 

hasičkám, ale i maminkám z Janové, které vypomohly při 

organizaci závodů, ale i jako rozhodčí. Speciální 

poděkování patří i Jarkovi Šimčíkovi a za celoroční 

pomoc i Aleši Čablovi. 

     Za reprezentaci SDH Janová a obce Janová děkuje 

vedení SDH, určitě také obec a řada občanů, kteří si váží 

výdrže a nadšení části janovské mládeže zapojující se do 

života obce. Poděkování si samozřejmě zaslouží za 

reprezentaci i družstvo mužů a především ženy, které, ač 

teprve v prvním roce existence svého družstva, získaly již 

tři poháry. Všem družstvům ZDAR! 

text: Radomír Dolanský z podkladů Jany Machalcové, 

foto: archiv SDH Janová 

 

LAMPIONOVÝ PRŮVOD S HASIČI 
Přibližně sedmdesát dětí a dospělých vyrazilo po páté 

hodině odpolední s lampiony kolem Janové do cíle u 

špekáčkového ohně ve sportovním areálu. 

     Jak to tak vypadá, žezlo v pořádání akcí pro děti od 
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Sdružení janovských rodičů přebírá SDH Janová. 

Tradiční pořadatel této již tradiční akce netradičně 

nepořádal a tak se příležitosti na poslední chvíli chopili 

hasiči a některé maminky z obce. Početná účast dokázala, 

že zájem dětí i rodičů zůstává stále značný. Za hasiče 

pomáhali s přípravou všechny generace, tedy mladší a 

starší žáci, muži i ženy. 

Tereza Piskláková přišla s nápadem, který i částečně 

zrealizovala pro děti bez lampionů s jejich velmi 

jednoduchou výrobou. Proto byla hasičská zbrojnice 

otevřena již od 16. hodiny, aby si děti mohly v klidu 

připravit svůj krásný lampion. K tomu se podával teplý 

čaj a rodičům silně kořeněný svařák, poněvadž po 

republice rozdával Martin náruče sněhu. V Janové sice 

nikoliv, ale surová zima naznačovala, že k tomu není ani 

zde daleko. Ostatně následující sobotní ráno tyto pocity 

potvrdilo. 

     Noví pořadatelé, nové přístupy. Letos Martin přijel a 

nepřijel na bílém koni. Doposud jezdil do Janové na koni 

hnědém a živém. Proto asi sněhu vůkol nebylo. Tentokrát 

měl Martinův koník hlavu bílou jako sníh, jen trošku 

papírovou a tělo jako hůl od koštěte. Podobně jako baran 

při hodech. Ale pro děti a jejich nezměrnou představivost 

byl jako živý. A že si nemohly vyskočit na koníka vůbec 

nevadilo, protože k těmto radostem dětem posloužil oslík, 

člen veselého průvodu. 

     Had osvětlených, blikajících papírových koulí, válců 

nebo hranolů se vydal do setmělých ulic Janové a 

pořadatelé mezitím spěchali připravit cílovou metu do 

sportovního areálu. Ohniště, zásoby horkého čaje, 

svařáček, slané a sladké pochoutky od něžnější části 

hasičského sboru. Jen špekáčky si musely děti donést 

samy a na to někteří rodiče zapomněli. Ale i to se mezi 

dobrými lidmi vyřešilo. Velmi vydařená akce a zájem 

rodičů podpořil chuť hasičů k pořádání další akce 14. 

prosince, a to Česko zpívá koledy, spojenou 

s minijarmarkem. 

     text a foto: Radomír Dolanský 

 

PODZIMNÍ PUTOVÁNÍ NA 

ROZHLEDNU VELKÝ JAVORNÍK 
Sobotní ráno 24. září 2016, poslední víkend letošního léta 

před námi a zároveň s ním i velmi lákavý cíl janovských 

turistů. Mnohdy padl při našich pochodech a výletech 

Velký Javorník jako možný další námět, ale vždy jenom 

v úvahách. 

     Sen se stal realitou a podzimní sobotní turistické 

putování mohlo začít. Plakátem a pozváním jsme 

obdrželi základní informace o odjezdu autobusu ze 

zastávky z Janové. Na ten nastoupilo přes dvacet 

účastníků, ke kterým se na vsetínském vlakovém nádraží 

přidali ještě další. Opět početná účast. Následovala cesta 

vlakem do Valašského Meziříčí, kde jsme rychle 

přestoupili na navazující spoj směrem na Frenštát pod 

Radhoštěm. Cesta proběhla velmi rychle, až s podivem, a 

tak kolem desáté hodiny jsme vystoupili na krásně 

zrekonstruovaném nádraží ve Veřovicích. 

     Vzpomínky na doby, kdy byl janovský fotbal na 

vrcholu slávy se, promítaly v myslích některých turistů 

při cestě kolem nedalekého, krásně upraveného, 

sportovního areálu SK Veřovice. Z Veřovic byl totiž start 

našeho několikakilometrového putování. Velký Javorník 
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 A jak už to u firmy České dráhy bývá zvykem, půl hodiny 

sem, půl hodiny tam, čekali jsme na nádraží ve Val. Mezu 

a doufali, že přípoj na Vsetíně na nás počká při neustálém 

prodlužování zpoždění našeho rychlíku z Prahy. „A co 

myslíte, počkal?“ No samozřejmě, že ne. Odpověď 

výpravčího, poněkud zvláštní byla: „Vaše průvodčí si má 

telefonicky ze zpožděného vlaku zažádat o posečkání 

přípoje“. Nestalo se a naše „karlovská střela“ odjela bez 

nás.  

     Trochu nadávek a lamentování, jak to dneska u 

Českých drah funguje a s heslem v zádech na „Špici je 

taky krásně“ většina počkala na nejbližší spoj.  

     Ve zdraví a v dobré náladě ve večerní hodině dorazili 

všichni do Janové a doufám, že stejně jako já, budou zcela 

určitě na tento výlet vzpomínat v dobrém. Další krásný 

námět pro vás ostatní.  

     Přijďte mezi nás poznávat krásy okolí, ať už blízkého, 

či vzdáleného. Stojí to za to a pomůže to na těle i na duši. 

     Děkujeme Zdeničce a Staňovi, že se s námi ostatními 

dokážou o svou bezmeznou energii podělit. Těšíme se 

všichni, co mají rádi přírodu a turistiku na další výlety za 

poznáním. 

Pozn. autora: Dodatečné upřímné a srdečné poděkování 

závěrem za borůvkové frgály patří cérkám Anežce a Marti 

Vykrutovým, které mně po výletu z Lysé hory, když mě 

žena opustila, napekly v takové kvalitě, že rumové máslo 

s lahodnou posypkou, by při ranní kontrole policie ČR 

v Ústí zajistilo tak 0,8 promile v krvi. 

text: Ing. Karel Trlica, foto: Marie Krňová, Jana 

Pončíková, Ing. Lenka Trlicová 

 

 

ZA POZNÁNÍM OKOLÍ VSETÍNA 
Neutuchající nadšení pořádat pro spoluobčany výlety a 

pochody manželů Chudějových, je pro mě skutečně 

obdivuhodné. A proto jsem byl nadšen z výletu po našem 

nejbližším okolí. Téma prosté a pro patrioty lákavé. Vsetín 

a jeho naučná trasa k Valově skále. 

     Krásné nedělní ráno a přes dvě desítky turistů 

nastoupilo do autobusu směr Vsetín, aby ze vsetínského 

nádraží přes park a Horní město po skupinkách vyrazili na 

nenáročný výlet po naučné stezce okolím Vsetína. 

Samozřejmě již tradičně se k nám přidali i naši kamarádi 

z Ústí a Vsetína, kteří do naší party již neodmyslitelně 

patří a v rámci svých možností se většiny našich výletů 

zúčastňují. 

   

 

 

 

 

 

 zvaný mnohdy „veřovský“ je přístupný nejčastěji 

z Veřovic, Frenštátu nebo z Rožnova. My jsme zvolili tu 

nejznámější a nejfrekventovanější trasu. Před námi 

několik kilometrů s převýšením 600 m, bylo s drobnými 

občerstvovacími zastávkami celkem zvládnutelnou 

metou.  

     Asi po dvou hodinkách pochodu krásnou přírodou 

jsme vystoupali až na vrchol. Tam je vybudována nová 

dřevěná rozhledna, která svou polohou na všechny směry 

odhaluje návštěvníkovi krásu okolních kopců a pohoří. 

Měli jsme štěstí na počasí a tak pohledy na Štramberk, 

Beskydy, Javorníky, Oderské vrchy stály za to. 

Panoramatické ztvárnění jednotlivých kopců, větších či 

menších, vždy každý ocení a po přečtení se zahledí do 

dáli, zda je to ten či onen vrchol. Dominanty ale pozná 

každý patriot.  

     Po sestupu z rozhledny jsme si zašli na rychlé 

občerstvení s pomalou obsluhou v místní malé restauraci. 

Ještě, že si nosíme svoje zásoby všeho možného. Ta 

fronta byla nevinná ale několikrát zatočená venku i uvnitř 

hospůdky, takže po dlouhém čekání bylo příjemným 

překvapením pro každého, kdo ji vystál, že se ocitl před 

výčepem. Držková, kyselica nebo pivo či čaj, byly 

satisfakcí za čekání. Dal jsem si držkovů, „byla fakt 

dobrá“. 

     Po delším odpočinku a přestávce jsme se rozhodli pro 

návrat a to směrem na Frenštát. Drobná nehoda a pád naší 

kolegyně na chvíli vnesly obavy do zpáteční cesty, ale 

naštěstí vše dobře dopadlo a ve zdraví, utrmácení, jsme se 

po více jak hodinové túře dostali na frenštátskou vlakovou 

zastávku, kde jsme velmi rádi nastoupili na přípoj do 

Valašského Meziříčí. 
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 od Valovy skály, při ohníčku společně pak zapěli jsme 

našu hymnu janovských turistů. Je krásná a chytlavá, 

pravdivá a upřímná. 

„Tož přiďte mezi nás, ať si ju takéj možete s nama zapěť“. 

Šak ju znáte z obecního rozhlasu, ale s nama to je určitě 

větší zážitek. 

     Následoval klidný pochod údolím Velkého Skalníku 

k zastávce autobusu Kovárna v jasenickém údolí. Někteří 

se vydali k domovu údolím Dlúhé a jiní počkali na 

zpáteční autobus do Vsetína. Všichni došli a dojeli ve 

zdraví a v pohodě a to je hlavní. Kolem třetí hodiny, jak 

už to bývá, závěrečné shrnutí v kavárně. Zase jeden výlet 

plný obyčejných, ale krásných chvil strávených 

kolektivně v naší bohaté valašské přírodě. 

     Nezbývá na závěr, než poděkovat organizátorům akce 

a vlastně všem účastníkům a těšit se na další aktivity, 

které nás všechny sbližují a dávají nám poznat jindy 

nevnímané, přehlížené obyčejné věci, zajímavosti a 

informace z našeho blízkého i vzdálenějšího okolí. 

       text: Ing. Karel Trlica, foto: Jana Navrátilová 

VÝLET OKOLO JANOVÉ 

S OPÉKÁNÍM ŠPEKÁČKŮ 
V sobotu dne 22. 10. 2016 se uskutečnil výlet turistů 

okolo Janové spojený s opékáním špekáčků. Sraz byl u 

obecního úřadu v 13:30. Pak jsme se vydali na pochod 

směrem Štěpnice, Kadějov.  

     Konečná byla u táboráku u vodní nádrže. Opékaly se 

špekáčky a k družné zábavě přispělo občerstvení, 

samozřejmě řada nápojů nebo káva Jamajka. Vše v režii 

manželů Tomancových. Počasí nám přálo. Všem 

zúčastněným se výlet a posezení u táboráku v pěkném 

prostředí velmi líbili. 

     Na rozloučenou si všichni zazpívali hymnu janovských 

turistů. 

text: Josef Pisklák, foto: Ing. Pavel Hromada, Gabriela 

Juránková 

 

 

 

 

 

 

     Pochod nenáročný profilem i délkou trasy, dobrá 

parta, krásné počasí, co víc si přát. Musím se přiznat, a 

tak trochu se za to stydím, že jsem tuto trasu nikdy 

neprošel a ani Valovu skálu osobně nenavštívil. Až do 

tohoto výletu jsem ji znal pouze z pohledu z hřebene 

Polůnek, jako světlý flek a siluetu v tmavé zeleni lesa. 

K tomuto přiznání dospěli vlastně i mnozí z účastníků 

pochodu. 

     Informační tabule nás po cestě seznamovaly s flórou a 

faunou Vsetínských vrchů a také se zajímavostmi okolí. 

Zvláštní pohled na město, kde výstavba splynula v jednu 

rovinu, jakoby nebyl Vsetín vystavěn na okolních 

kopcích. Opravdu zvláštní postřeh výletníků s upřením 

zraku směrem k bývalému okresnímu městu.  

     Ale my šli dál s drobnými přestávkami, 

neodmyslitelně zpestřenými občerstvením, jsme se 

dostali až na rozcestník v nadmořské výšce 615 m U 

Švagerů. Zajímavosti z historie rodiny Švagerů, jejich 

valašské chalupy ze začátku 19. století, si každý se 

zájmem přečetl na informační tabuli naučné stezky. 

Z tohoto nejvyššího místa našeho sobotního pochodu pak 

už následovala trasa do údolí k Valově skále. Po více jak 

dvou hodinách jsme se mohli seznámit s tímto krásným, 

a pro nás Janovjany nejbližším a největším, kamenným 

útvarem, který měří 38 metrů a bývá tréninkovou 

záležitostí aktivních horolezců. 

Zde u Valovy skály jsme pokecali se skupinkou 

horolezců, kteří zrovna trénovali a zkoušeli své fyzické 

možnosti. My turisté radši stojíme nohama na zemi. 

Proto s pocitem větší jistoty jsme své pohledy vždy při 

vypití štamprle směřovali vzhůru k lezcům a dávali na ně 

bedlivý pozor, ať nespadnou. Na zpáteční cestě, kousek 
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CHARLEYOVA TETA – NÁVŠTĚVA 

DIVADLA ZLÍN 
Máme za sebou další skvělou akci a to návštěvu 

večerního představení v městském divadle Zlín. Byť není 

takovýto program v repertoáru janovských turistů až tak 

častý, účast a nadšení opět potvrdily, že pestrost akcí, 

kterých se díky času a ochotě Zdenky a Stani 

Chudějových můžeme zúčastnit, nezná hranic.  

     Účast na divadelním představení nám byla umožněna 

díky paní Martě Machálkové ze Lhoty u Vsetína, která 

tyto akce pro lhotské seniory  pořádá pravidelně a nabídla 

nám, zda bychom tento kulturní zážitek chtěli sdílet s 

nimi. Vždy je s ní perfektní domluva a i vzhledem k 

omezenému počtu volných vstupenek se nás z Janové 

nakonec  sešlo deset. S ostatními zájemci ze Vsetína a ze 

Lhoty nás bylo celkem dvacet.  

     V pondělí 24. října jsme pohorky vyměnili za večerní 

eleganci a krátce po páté hodině se  vydali  na cestu. Opět 

nás bezpečně dopravila  paní Kašparová, která s 

nadhledem nasměrovala autobus zpět již krátce po startu, 

neboť jsme ji upozornili, že jsme zapomněli vyzvednout 

některé účastníky na trase. Stejně tak dokázala bravurně 

zaparkovat u divadla, v místech, kde by si na to troufl jen 

málokdo. Po včasném příjezdu jsme měli ještě čas i na 

kávu v divadelním baru a v 19 hodin jsme už s 

očekáváním usedli do křesel v hlavním sále. 

     Divadelní hra Charleyova teta patří mezi oblíbené 

evergreeny divadelních scén u nás. To, jak ji ale uchopili 

a ztvárnili herci zlínského divadla, bylo famózní. Jejich 

přesvědčivé výkony s neskutečným nasazením a gradací 

od samého začátku, originální vizuální a vtipné  pojetí 

kulis, bylo zárukou opravdového zážitku.  

     Byť samotný název hry Charleyova teta zní 

srozumitelně, skrývá v sobě zápletku, která vznikla z 

nevinného nápadu dvou oxfordských studentů Charlese a 

Jacka pozvat do svého studentského bytu dámy svých 

srdcí a požádat je o ruku. Ovšem v Anglii 19. století, kde 

panují přísná morální pravidla, bylo toto možné pouze za 

přítomnosti vážené osoby a to bohaté Charleyovy tety, 

která se nemohla dostavit včas, a bylo tedy nutné její 

osobu věrohodně nahradit. Nedobrovolně musel 

tuto úlohu přijmout  třetí z přátel, který v dámském 

dobovém kostýmu naprosto exceloval v milostných 

eskapádách, kterým nebylo možné se vyhnout.   

     Pro mnohé bude překvapením, že tuto úlohu ztvárnil 

janovský rodák Radovan Král, který spolu s ostatními 

herci strhl publikum k výbuchům smíchu takovou měrou, 

že by většina diváků toto představení ráda absolvovala 

znovu.  Nikdo neusnul, nikdo nekritizoval, aplaudovalo se 

několikrát za sebou. Tento kulturní zážitek lze jen a jen 

doporučit.  

Bylo vidno, že i přes pozdní návrat domů si představení 

všichni užili a určitě by uvítali více takovýchto akcí. 

Přesto, že tentokrát bylo osazení ryze dámské, jistě i 

pánové by se dobře pobavili. Našim turistům humor 

neschází a tomu, typicky anglickému, suššímu než 

Martini, kterého bylo v představení vrchovatě, by 

porozuměli opravdu všichni.  A kdo ví? Možná by byl 

někdo inspirován natolik, že by se chopil divadla a tak 

nějak po valašsku dal dohromady i pár janovských 

divadelníků. Děkuji za všechny zúčastněné, Zdeničce 

Chudějové za zajištění akce, a přeji Vám veselé a krásné 

Vánoce.  

            text: Martina Výkrutová, foto: Michaela Goláňová 



 



 

živý králík, který si v klidu chroupal seno a nefilozofoval 

nad tím, kdo možná bude brzy chroupat jeho. Ale třeba i 

kapr jako dar od místního rybářského spolku, který by 

těch pár dnů do Vánoc v mrazáku už vydržel. 

     Večer pokračoval ve výborné náladě a v myslích 

pořadatelů se už možná pomalu rodily nápady, jak by 

mohl vypadat další čaj o páté. A je zcela jisté, že řada 

dnešních hostů si dá pozor, aby tuto akci příště určitě 

nepropásla. Zváni jsou všichni, z daleka i blízka. 

        text a foto: Radomír Dolanský 

 

JANOVŠTÍ TURISTÉ PODPOŘILI 

SVATOMARTINSKÉ TRADICE 
K mystickému datu 11. listopadu, svátku svatého 

Martina, neodmyslitelně patřila nejen pranostika o 

příjezdu tohoto světce na bílém koni, ale i pochutnání si 

na dobře vykrmené a upečené huse se zapitím mladého 

svatomartinského vína. Původ spojitosti mezi tímto 

svátkem a legendami opředené kolem postavy sv. Martina 

se mnohde různí. Ať tak, či onak, nás však těší, že tradice 

se zachovala do dneška a v posledních letech nabývá na 

rozmachu.  

     Nejinak je tomu i v naší obci, což se potvrdilo i letos 

na svatomartinských hodech pořádaných místní kavárnou 

ZZJM. Do podvědomí vyznavačů dobrého jídla se tyto 

gurmánské janovské slavnosti dostaly již v předešlých 

letech. A aniž by majitelé, v současnosti jediného 

fungujícího janovského pohostinství, museli dělat této 

akci velkou reklamu, zájem po tyto víkendové dny byl 

nemalý.  

     O tom se ostatně přesvědčilo i vedení janovských 
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PUNTÍKATÝ ČAJ O PÁTÉ 
Skončil čas letních výletů, práce na zahrádkách a 

záhumencích. To však ani v nejmenším neubralo turistům 

z jejich entuziasmu k pořádání akcí. A tak kilometry 

v pohorkách nahradily taneční kroky v naleštěných 

střevících. Třeba puntíkovaných. 

     Již třetí akce retro čajů o páté, a druhá pod taktovkou 

turistů, vtrhla do podzimního sálu kavárny v Janové. 

Přibližně padesátka hostů, z nichž většina již věděla, do 

čeho jde. Proto hned ve dveřích zněly samé nadšené 

pozdravy. Úsměvy přátel dobré zábavy a tance prohřály 

sál. Po předchozích akcích ve stylu retro a country, 

přicházeli hosté puntíkovaní. 

     Na těchto akcích jsou ještě další věci ve stylu retro. 

Zaprvé, devadesát procent hostů přijde ještě před pátou. 

Zadruhé, tančí se nikoliv od první rundy, ale od prvních 

tónů. V porovnání s dnešními zvyky, kdy se chodí na 

zábavy až tak dvě hodiny po začátku a tančit se začíná 

pořádně až před půlnocí, je to opravdu zvyk ve stylu 

retro. Proto taky Duo Vera z Karolinky nehrálo 

k poslechu, ale k tanci.  

     Co se však zcela vymykalo tradičnímu pojetí zábavy, 

kde podstatu návštěvy tvoří věkově zralá mládež, že 

klasická lidovka skoro vůbec nezabrala. Všechny ruce 

však letěly nahoru a tanečníci si unisono notovali 

veleúspěšný song Boney M z roku 1979 Hooray! Hooray! 

It´s a Holi-Holliday. 

     Skvělý večer by však nebyl úplný, kdyby si přítomní 

nevyzkoušeli rozdávání dárků před blížícími se 

vánočními svátky. Akce za lísteček dáreček doprovázela 

jedna salva smíchu za druhou. Vrcholnou cenou byl zcela 

 

 



 

zaznívaly pochvalné hlasy a vzkazy na adresu kuchařů a 

personálu, který nám i ostatním hostům připravil 

nevšední gurmánský zážitek. 

     S plným žaludkem se málokomu chtělo odcházet hned 

po jídle domů, a tak jak bývá v této společnosti obvyklé, 

bylo ještě dlouho o čem povídat, vzpomínat a plánovat 

další turistické aktivity. Do konce roku zbývá ještě pár 

týdnů, jakožto i absolvovat několik naplánovaných akcí. 

A tak jsme se všichni rozloučili s přáním, ať se zase brzy 

na některé z nich sejdeme v co největším počtu a pohodě, 

jako tomu bylo nyní. 

text: aktivní janovští turisti, foto: Jana Pončíková, Ing. 

Pavel Hromada 

 

DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ A 

EXKURZE JANOVSKÝCH TURISTŮ 
IRISA výrobní družstvo 

Turisté se vzdělávají a myslí i na svou duševní stránku a 

znalosti. V tomto duchu uspořádali místní turisté 

návštěvu nedalekého vsetínského výrobního družstva 

Irisa.  

     V sobotu ráno 26. listopadu kolem půl deváté se sešlo 

bezmála třicet zájemců na autobusové zastávce v Janové 

a společně jsme se vydali na Vsetín. Ze zastávky na 

Ohradě pak následoval rychlý pěší přesun na místní 

dopravu U Růžičků. Po půlhodince jsme stanuli v Luhu 

před branou závodu IRISA. Samozřejmě, jak již bývá 

tradicí, tak se k nám přidali po cestě další účastníci- 

turisté a tak byl konečný počet návštěvníků této 

tematické exkurze opět velký. 

     Ihned u vstupu se nás ujala naše kamarádka, janovská 

turistka a současná zaměstnankyně Helena Kajšová, která 

nás informovala v kostce o výrobním programu družstva 

Irisa. Bylo to na mě příliš mnoho informací a tak není 

divu, že jsem většinu zapomněl, ale i tak jsem se se 

zájmem, společně s ostatními, po krátkém představení 
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turistů, které chtělo pro zpestření plánu své činnosti 

zařadit i jednu nenáročnou a společenskou akci, a to 

posezení svých členů s pochutnáním si na dobrém 

svatomartinském menu v kavárně. Ze zkušeností 

minulých let bylo známo, že pro velký zájem veřejnosti 

janovské i ze širokého okolí se musíme předem s 

dostatečným předstihem objednat.  

     Přesto, že se tak dělo, mohla být naše sváteční tabule s 

nedělním obědem připravena až na druhou hodinu 

odpolední. Tato skutečnost však nikomu z nás vůbec 

nevadila a nikterak to žádnému neubralo na apetitu a 

pozdější dobré náladě. Ta se ostatně stupňovala při 

konzumaci perfektně upečeného husího stehýnka, s velmi 

dobrou přílohou zelí dvojího druhu a houskovými a 

bramborovými knedlíky. Spokojenost a dobrá nálada pak 

gradovala s degustací a popíjením mladého 

svatomartinského vína, jež k této příležitosti 

neodmyslitelně patří, a které bylo pro tyto dny 

samozřejmě zajištěno. Nebylo divu, že z mnohých úst 
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firmy vydal na prohlídku jednotlivých provozů.  

     Nebudu popisovat, co všechno se musí udělat za kroky 

a výrobní procesy při této překrásné ruční výrobě 

zpracování skla. Někteří z nás jsme si vyzkoušeli foukání 

baňek. No, já teda nic moc a asi bych se neuživil. Jiní na 

tom byli znatelně líp, ale i tak zde bylo vidět fortel, 

zručnost a um těch, kteří nám drobné vánoční ozdůbky 

libých tvarů, velikostí, barev a motivů každoročně 

předkládají k dotvoření té pravé sváteční atmosféry. 

     Je to až neuvěřitelně krásné a velmi zajímavé vidět 

všechny ty kroky, kde na konci je v krabičce se na nás 

smějící bańka, a ta v adventním čase pak visí na 

stromečcích mnoha domácností. Není tajemstvím, že zlaté 

české ruce potěší o vánocích svou ručně vyrobenou a 

malovanou vánoční ozdůbkou libého tvaru milióny lidí na 

celém světě. 

     Při více jak hodinové exkurzi jsme si mezi těmi davy 

návštěvníků mohli vyslechnout drobné odborné výklady, 

vyzkoušet některé fáze výroby a nakonec vyzkoušet 

vlastní tvořivost v malířské dílně. Všichni, alespoň 

doufám, byli obohaceni o nezapomenutelný zážitek z této 

velmi zajímavé návštěvy. 

     Na závěr si převážná většina návštěvníků zakoupila 

drobnou vánoční ozdobu v místní podnikové prodejně.  

     Kolem desáté hodiny jsme se pak postupně vydávali 

na zpáteční cestu Luhem na autobusové nádraží a někteří 

pěšky, protože přes kopec je to blíž. 

     Děkujeme organizátorům za velmi zajímavou a 

krásnou exkurzi a můžeme všem doporučit. 

S přáním krásných, klidných a pohodových vánoc. Turisté 

z Janové. 

text: Ing. Karel Trlica, foto: Martina Výkrutová, Jana 

Pončíková 

 ADVENTNÍ POSEZENÍ TURISTŮ 
Jako vždy se na závěr roku scházejí turisté, aby si 

připomněli desítky absolvovaných akcí za právě uplynulý 

rok, aby si v dobré náladě poklábosili, zazpívali a 

zavzpomínali, jak to všechno proběhlo. 

     Jako každoročně všechny přivítala hlavní persona 

turistického dění v obci Zdenka Chudějová. Zhodnotila 

všechny akce a poděkovala všem, kdo jí s organizací akcí 

pomáhají, pisatelům článků a fotografům, obecnímu úřadu 

a jejím zaměstnancům, redaktoru zpravodaje a všem, kdo 

se za celý rok připojili k tvrdému jádru turistické party. 

Na závěr vzpomněla dlouholetou turistku Danu 

Bartíkovou, která nás letos opustila. 

     Pak přišla slavnostní chvíle, kdy jako poděkování za 

desítky turistů z Janové, Ústí, Vsetína, ale i Prahy nebo 

dokonce Velké Británie, předali vyslanci velkou kytici 

růží Zdence Chudějové a zahřívací tekutinu s vysokým 

číslem označujícím procenta zase Stanislavu Chudějovi za 

neutuchající studnici nápadů při objevování zákoutí 

Valašska, Čech i zemí za hranicemi všedních dnů a 

republiky. Gratulace přišly i od kamarádů z Ústí a také od 

starosty obce Jana Machalce. 

     Pozdraveni buďte přátelé moji milí. Tak se jmenovala 

básnička Pavla Hromady, v které nejenže do rýmů 

sesumíroval všechny výlety v roce 2016, ale vzpomněl i 

tu příkladné, tu méně příkladné okamžiky v životě obce. 

Básnička vyvolávala v řadách přítomných každou chvíli 

výbuchy smíchu a zaslouženě byla odměněna velmi 

hlasitým aplausem. 

     Poté za doprovodu kláves paní Czudkové, si turisté 

zazpívali vánoční koledy. Ještě předtím však á capella 

zazněla hymna janovských turistů. Nálada se dostávala do 
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toho správného bodu varu, což byl nejlepší čas pro 

hazard – nákup lístků do tomboly. Zájem byl opravdu 

veliký a lístky zmizely doslova jako pára nad hrncem. 

     Vyčerpání z dosavadního programu žádalo doplnění 

kalorií, a přestože se stoly prohýbaly pod výtvory 

vánočního cukroví a slaného pečiva, určitě přišel vhod 

řízek s bramborovým salátem. 

     Celý večer se vzpomínalo na akce uskutečněné v roce 

2016. I po vydatné svačině nebo brzké večeři se 

pokračovalo ve stejném duchu. Po mluveném slovu a 

rýmovaném zpracování přišlo na řadu promítání 

fotografií z jednotlivých akcí. Přes 500 fotografií 

s popiskami jednotlivých akcí podmalovaných hudbou 

 

zabavilo turisty bezmála na celou hodinu. Mnoho 

vzpomínek, smíchu a příjemné nálady. 

     Po promítání následovala volná zábava, což 

znamenalo opět hlavní téma – turistika. 

   text a foto: Radomír Dolanský 

VÁNOČNÍ TVOŘENÍ 
Rok se s rokem sešel a opět jsou tu Vánoce a s nimi i 

tradiční turistické tvoření. 

     Sešly jsme se ve školní jídelně a pod vedením 

Karolíny Papšíkové jsme se daly do vytváření ozdob – 

andělíčků, věnečků ze slámy. Zdobily jsme chvojím a 

různými ozdobami, které sebou přivezla. 

     Bylo toho opravdu hodně, a tak jsme si mohly 

nazdobit každá, co se jí líbilo. Jana Pončíková také 

nazdobila adventní věnec, který zapálíme při adventním 

posezení v kavárně za zpěvu vánočních koled. 

     Sešlo se nás asi deset a tři děti, které si to moc 

užívaly a snažily se. Chtěly bychom moc poděkovat 

Karolíně, že si vždy najde čas, i když ho jistě při dětech 

moc nemá, a vždy mezi nás zavítá. Už se těšíme na 

tvoření velikonoční.  

    text: Jiřina Machalcová 
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interval svozu

6. 3. 3. 14. 12. 9. 7. 4. 1. 13. 10. 8.

20. 17. 17. 28. 26. 23. 21. 18. 15. 27. 24. 22.

31. 29.

 Tříděný odpad - PLASTY 13. 1. 14. 9. 14. 30. 13. 8.  8 x ročně

 Tříděný odpad - PAPÍR 10. 3. 18. 20.  4 x ročně

 Tříděný odpad - SKLO 26. 29.  2 x ročně

 Nebezpečný a objemný odpad 6. 16.   2 x ročně ( sobota )

 červenou barvou označeny svátky

pozn. : 

Sběr a likvidace nebezpečného a objemného odpadu bude řešen formou MOBILNÍHO SVOZU.

příloha   č.   1

 Komunální odpad - SKO

pátek                            

LICHÝ týden                   

26 svozů / rok

OÚ  Janová - svoz odpadu v roce 2017

 

FOTBAL 

OKRESNÍ PŘEBOR III. třída 
 

Tabulka – podzimní část 

 

Tým    Z   V   R  P Skóre  Body 

  

TJ Sokol Hošťálková  13  9  2  2 43:19  30 

TJ Ajax Valašská Senice 13  9  1  3 41:20  28 

TJ Sokol Růžďka  13  8  2  3 48:30  26 

TJ Sokol Ústí   13  8  1  4 39:21  26 

FC Zubří B   13  7  3  3 21:26  26 

TJ Sokol Choryně B  13  6  3  4 24:16  22 

TJ Sokol Lačnov  13  5  5  3 33:23  21 

TJ Sokol Střelná  13  5  2  6 25:27  17 

TJ Kladeruby   13  5  2  6 19:22  17 

Sokol Hutisko-Solanec B 13  2  6  5 25:29  15 

TJ Tatran Halenkov B  13  3  3  7 20:31  15 

TJ Sokol Loučka  13  3  3  7 18:20  14 

TJ Tatran Janová  13  1  3  9   6:36    9 

TJ Sokol Branky  13  2  0  11 19:61    6 
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VÝLET TURISTŮ DO HORNÍ LIDČE 

Málokdo předpokládal, když se ráno podíval z okna, že se 

se v tomto škaredém deštivém počasí sejdeme v tak hojném 

hojném počtu. Sraz byl na zastávce autobusu v Janové a po 

a po doplnění několika turistů v Ústí a na Vsetíně nás 

vláčkem do Horního Lidče vyrazilo celkem 43, z toho tři 

tři mládežníci a čtyři děti. 

     Z nádraží Honí Lideč je muzeum, kde je betlém 

nainstalován, necelých 800 m, které jsme již zdolávali bez 

bez deštníků. Ručně vyřezávaný pohyblivý betlém 

seznamuje návštěvníky s nejzajímavějšími historickými 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VÝLET TURISTŮ DO HORNÍ LIDČE 

Málokdo předpokládal, když se ráno podíval z okna, že se 

v tomto škaredém deštivém počasí sejdeme v tak hojném 

počtu. Sraz byl na zastávce autobusu v Janové a po doplnění 

několika turistů v Ústí a na Vsetíně nás vláčkem do Horního 

Lidče vyrazilo celkem 43, z toho tři mládežníci a čtyři děti. 

     Z nádraží Honí Lideč je muzeum, kde je betlém 

nainstalován, necelých 800 m, které jsme již zdolávali bez 

deštníků. Ručně vyřezávaný pohyblivý betlém seznamuje 

návštěvníky s nejzajímavějšími historickými 
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Blahopřejeme k jubileu 
Říjen 
Marie Vašťáková č.p. 193  95 let 

Listopad 

Jaroslav Tomanec č.p. 119  70 let 

Eva Březovjáková č.p.   27  75 let 

Prosinec 

Ludmila Hromadová č.p. 230  60 let 

Lýdie Zajíčková č.p. 174  60 let 

Stanislav Bogar  č.p.   19  75 let 

Vlasta Babovcová č.p. 132  75 let 

KŘÍŽOVKA 
Tajenka z čísla 3/2016: …klobásy, frgály, slivovice a hlt čisté vody. Vylosována byla Blanka Macková, Janová 240. 

Blahopřejeme. Výhru si převezměte na OÚ Janová. 

Křížovka č. 4/2016:  Pokud budou Vánoce už počtvrté stejné, hádejme… (dokončení v tajence). 

Znění tajenky doručte na kupónu (pod křížovkou) na OÚ Janová, popřípadě zašlete tajenku, vaše celé jméno a bydliště na 

emailovou adresu: janovske.listy@email.cz . Výherce obdrží hrníček s motivem zvonice v Janové. 

KUPÓN NA VYLUŠTĚNOU TAJENKU 

Jméno a příjmení:      Adresa: 

Tajenka:  

SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

 

 

 

 

Vítáme do života 
Džurňák Vojtěch č.p. 199 

 

 

 

Rozloučení 
Vlasta Virágová č.p. 135 

Josef Tkadlec  č.p. 199 
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